
Protokoll fort vid arsstamma 
Flygplanets samfallighetsforening 

2022-04-27 

Totalt var stamman representerade med 33 rostberattigade hushall. 

§ 1 Stammans oppnade 
Stamman oppnades av samfallighetens ordforande Ivar Scotte. 

§2 val av ordforande 
Till motesordforande valdes Ivar Scotte. 

§3 val av sekreterare 
Till motessekreterare valdes Henrik Thiman. 

§4 val av tva protokolljusterare 
Till protokolljusterare valdes Bengt Bjorkstrand samt Lennart Holm. 

§5 Motets behoriga utlysande 
Datum och kallelse till motet var tillhandahallna i medlemmars brevlador 2021-04-10. Motet 
godkande att stamman var utlyst enligt stadgama. 

§6 Redovisning av forvaltningsberattelse och bokslut 

Kirrat Forvaltning AB har pagaende avtal for skotsel av var gemensamma utemiljo, Maximal 
Tradvard har anlitats med avtal for fallning och beskarning av trad. Serviceavtalet med 
Villaagarnas Riksforbund har behallits. I avtalet ingar forsakring. Foreningens vita krukoma 
med vaxter, vardas av frivilliga medlemmar. Kvarterslokalen har varit uthyrd 0 ganger under 
aret pga pandemin. 

Information till medlemmama via flygblad har distribuerats 3 ggr under aret. 

Foreningens 10-ariga underhallsplan har reviderats. Planen syftar till en successiv 
uppbyggnad av underhallsfonden som per den 2021-12-31 inneholl kr 398.363. 

Foreningens ekonomiska stallning framgar av bifogade bokslut. 

Kassoren, redovisade bokslutet, vilket ocksa godkandes av stamman att laggas till 
handlingama. 



§7 Redovisning av revisionsberattelsen 
Revisionsberattelsen framfordes av foreningens revisor Vanja Lozic. Inga anmarkningar 
framfordes avseende redovisningen. Motet beslot att lagga revisionsberattelsen till 
handlingarna. 

§8 Ansvarsfrihet fran styrelsen 
Stamman beviljade ansvarsfrihet for styrelsen. 

§9 Motioner samt forslag fran styrelsen 
Inga motioner har inkommit fran medlemmarna innan siste februari. 

§ 10 Ersattning till styrelseledamoter, suppleanter och revisorer 
Motet beslot att nuvarande ersattningsnivaer ska galla verksamhetsaret 2022. Detta innebar 
999kr per ledamot, suppleant samt revisor. 

§ 11 F orslag till inkomst- och utgiftsstat(budget) 

Kassoren Maria-Eva Koverman gick igenom och kommenterade budgeten. Motet godkande 
styrelsen forslag att medlemsavgiften okar till 4700kr. 

§ 12 Framlaggande av debiteringslangd 
Ordforande presenterade debiteringslangden och gav stamman mojlighet att ta del av denna. 

§ 13 Val av styrelseledamoter och suppleanter 

Ivar Scotte ar sittande ordforande for ytterligare ett ar. Ovriga styrelsemedlemmar Henrik 
Thiman och Maria-Eva Koverman ar for sittande om for ytterligare tva ar. Tva suppleanter 
Magnus Stenberg och Lena Lindskog valdes pa ett ar. Kent Dahl valdes som adjungerad 
supp leant. 

§ 14 Val av revisor saint suppleanter 
Till revisor valdes Vanja Lozic och Bennie Magami som revisorssuppleant. Mandattiden ar 
ett ar. 

§ 15 Val av valberedningen 

Till valberedning valdes Lennart Holm samt Axel Girgensohn . Mandattiden ar ett ar. I den 
nya valberedningen utsags Lennart Holm som sammankallande. 

§ 16 Ovriga fragor 

Ordforande informerar att vara infonnationskanaler ar fortsatt hemsida, flygblad, e-mail, 
samt aven telefon till styrelsen. 

Fraga om skyddsrum: Ar de tre skyddsrum som ursprungligen byggdes i fungerande skicka? 
Har de en fungerande infrastruktur, vatten och avlopp etc.? Ordforande har informerade 



stamman att det ar MSB som hanterar fragan om skyddsrum samt att deras hemsida ar nagot 
felaktig avseende lokationen av de tre skyddsrummen. 

Ordforande infonnerade stamman om styrelsens motion: Styrelsen avser att aterstalla 
plattlaggning samt reducera rotproblemen pa ett professionellt satt, Detta ar framfor allt ett 
problem vid foreningslokalen. Detta kommer dock att medfora en signifikant kostnad men 
styrelsen anser att det ar en nodvandig atgard. 

Stamman informerades avseende masproblernet och stamman aterkopplade med blandade 
atgardsforslag. Styrelsen atar sig att arbeta igenom fragan och aterkoppla till medlemmarna 
med nya konkreta forslag. Stamman infonnerades att det aligger varje fastighetsagare att 
hantera och forebygga detta problem, och inte samfalligheten. 

§ 17 Stammoprotokollets tillganglighet, 
Protokollet kommer att anslas pa foreningens anslagstavla senast 14 dagar efter motesdagen. 

§ 18 Motets avslutande 

Ordforande tackar alla narvarande och forklarar motet avslutat. 

Vidprotokollet ~ v~ 
Namnfortydligande Henrik Thiman/sekr 
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Namnfortydligande Lennart Holm 
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Namnfortydligande Bengt Bjorkstrand 


